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PROTOKÓŁ NR LXI/2023 
 
z LXI Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 27 kwietnia 2023 roku. 

 W Sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 93 % składu osobowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pan Krzysztof Zacharzewski, 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Natan Fiutowski, 
- Skarbnik Gminy – Pani Żaneta Mirowska, 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu Pan Mirosław 
Kacianowski. 
 
Protokołowała – Kierownik Biura Rady Miejskiej Pani Dorota Kowalczyk. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Mirosław Kacianowski: 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej.  
 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
 
Otwarcia LXI Sesji RM dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Mirosław 
Kacianowski (godz. 15:00). Powitał Radnych i zaproszonych na obrady gości.  
 
Następnie Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad – 87% składu Rady (na sali było 
obecnych 13 Radnych). Podczas sprawdzania obecności byli nieobecni Radni: Pani Mariola 
Kowalska, Pan Mateusz Waszczyk. W punkcie 2 porządku obrad przybył na sesję Radny 
Mateusz Waszczyk). 
 
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Pan Mirosław Kacianowski: 
Radni wraz z zawiadomieniami o terminie Sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady, (musi być co najmniej 8 Radnych “za” wprowadzeniem zmiany). 
Głosuje się każdą zmianę oddzielnie. 
 
Propozycje zmian porządku obrad: 
ZMIANA I: W punkcie 7 w podpunkcie 11) druk nr 698 zastępuje się drukiem 698A; 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Dzień dobry Państwo Radni. Tradycyjnie w okresie pomiędzy złożeniem pierwszego projektu 
uchwały o zmianach w budżecie, a terminem wyznaczonym odbycia sesji do sesji dostaliśmy 
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dodatkowo środki od Wojewody, ponieważ są to środki dotyczące wydatków bieżących i 
chcemy je na bieżąco wprowadzać do budżetu. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku 
obrad.  
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik 
do protokołu. Podczas głosowania byli nieobecni Radni: Pani Mariola Kowalska, Pan 
Mateusz Waszczyk). 
 
ZMIANA II: W punkcie 7 w podpunkcie 12) druk nr 699 zastępuje się drukiem 699A. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Zmiany w budżecie wywołują skutki również w WPF, czyli aktualizujemy również ten druk. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku 
obrad.  
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik 
do protokołu. Podczas głosowania byli nieobecni Radni: Pani Mariola Kowalska, Pan 
Mateusz Waszczyk). 
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 686. 
5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy  

w okresie międzysesyjnym. 
6.  Sprawozdanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu z realizacji 

zadań w 2022 r. – druk nr 687. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których 
mowa w art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań 
własnych gminy Złocieniec – druk nr 688; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Złocieniec w latach 2021-2026 oraz zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
Złocieniec – druk nr 689; 

3) uchylającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec – „ul. Myśliwska” – druk nr 690; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Złocieniec – ul. Czaplinecka, ul. Łowiecka, ul. Myśliwska, ul. 
Pszczelarska i ul. Miodowa – druk nr 691; 
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5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec  - 
Lubieszewo – druk nr 692; 

6) w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec w 
2023 roku – druk nr 693; 

7) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy – druk nr 694; 

8) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy – druk nr 695; 

9) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy – druk nr 696; 

10) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej – druk nr 697; 
11) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023 – druk nr 

698A; 
12) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na 

lata 2023 – 2030 – druk nr 699A. 
8. Komunikaty i oświadczenia. 
9. Zamknięcie Sesji. 
 
 
Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu Pan Mirosław Kacianowski: 
Protokół z LX Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo 
Radni mają jakieś uwagi do Protokołu? Jeśli nie ma uwag to przystępujemy do głosowania. 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr LX/2023 z LX Sesji Rady 
Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 30 marca 2023 roku.  
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem Protokołu z LX sesji  - lista głosowania imiennego stanowi 
załącznik do protokołu. Podczas głosowania była nieobecna Radna Mariola Kowalska. 
 
 
Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 686. 
 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Dzień dobry. W uzupełnieniu sprawozdania z działalności pomiędzy sesjami chciałbym 
przekazać informację, informację dnia, o wydaniu decyzji środowiskowej dla Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na realizację obwodnicy Złocieńca. Po moim  
sprawozdaniu powinno być tak, że Pan Damian Świercz miałby powiedzieć więcej 
szczegółów o pracach przygotowawczych i ewentualnie weryfikacji tego wniosku i też 
efektami końcowymi i ustaliliśmy, że później w komunikatach będzie miał okazję o tym, żeby 
przekazać tę informację. A my przejdziemy dalej się. Dzieje się również w ramach 
współpracy z PKP. Spotkaliśmy się z przedstawicielami firmy celem omówienia  
harmonogramu prac przy rewitalizacji peronów, ramp, zjazdów oraz dodatkowego parkingu 
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dla samochodów osób korzystających z komunikacji publicznej. Całość prac zakończyć ma 
się do końca bieżącego roku. Jak podane w opisywanej inwestycji, czyli na ulicy Dworcowej 
rozstrzygały się sprawy przetargu dotyczącego modernizacji odcinka drogi krajowej. Z racji 
znacznego przekroczenia kwot w przetargu otrzymałem informację o unieważnieniu przetargu 
i przygotowania do ogłoszenia następnego. Znaczy to, że zadanie będzie przeniesione na 
przyszły rok. Pod warunkiem, oczywiście, że będą chętni do złożenia dokumentów w 
przetargu. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad podpisała umowę z wykonawcą 
na wykonanie doświetleń przejść dla pieszych w ciągu drogi krajowej. Firma jest na etapie 
przygotowania dokumentacji oraz kompletowania wyposażenia. Realizacja rozpocząć się ma 
w tym roku, natomiast zakończenie planowane jest do połowy roku przyszłego. Umowa 
została podpisana w formule zaprojektuj i wybuduj. Rozstrzygnięty został jeden z 
najważniejszych w tym roku przetargów. Dotyczył on budowy sieci deszczowej na terenie 
ścisłego centrum miasta oraz ulicy Tkackiej. Ogłaszamy przetarg na realizację inwestycji 
budowy sieci wodno-kanalizacyjnej z Cieszyna do Siecina, który stanowi dla nas drugie, pod 
względem kosztu, zadanie do realizacji, oba otrzymały dofinansowanie rządowe w wysokości 
po 5 mln zł. Od rozstrzygnięć tych przetargów związane są dalsze plany inwestycyjne w tym 
roku. We współpracy z dyrekcją Szpitala w Kańsku oraz z Nadleśnictwem Złocieniec 
podjęliśmy się przygotowania dokumentacji drogowej pod poszerzenie drogi dla pieszych 
wraz z doświetleniem oraz przygotowaniem dodatkowych miejsc parkingowych. 
Rozstrzygnęliśmy przetarg małą retencję jeziora Maleszewo. Zadanie to jest wspierane 
finansowo przez starostwo powiatowe w Drawsku Pomorskim. Pomimo przekroczenia kwoty 
przetargu przystępujemy do realizacji projektu. Trwają prace adaptacyjne budynku 
przedszkola w Nowym Worowie na sześć mieszkań. Wygląda to coraz lepiej i zapewne 
zadanie będzie zakończone w terminie. W Urzędzie trwają prace przy arkuszach 
organizacyjnych w szkołach gminnych. Szukamy racjonalnych rozwiązań i oszczędności. 
Biorąc pod uwagę kwestię zapowiadanych podwyżek dla nauczycieli, przez rząd, bez 
zwiększenia istniejącej subwencji oświatowej, tak jak to zapewne będzie, może to przynieść 
dodatkowe obciążenia dla obecnego budżetu. Podsumowaliśmy zadanie dystrybucji węgla 
rządowego dla naszych mieszkańców. Łącznie wydaliśmy ponad 360 ton węgla. Na moment 
obecny na stanie zostało nam jedynie 6 ton węgla do sprzedania. Ostatnia szansa, jak jeszcze 
ktoś nie kupił, można więcej niż tonę, nawet 6 w jednym momencie kupić. Chociaż cena tego 
rządowego już właściwie zrównała się z ceną rynkową, ale okazało się, że węgiel kalorycznie 
jest dobry, więc pomimo dużych obaw zakończyło się tak, że udało się to zadanie 
zrealizować. Bardzo cieszymy się, że ryzyko z naszej strony było tak duże, że za tą ilość 
węgla musieliśmy zapłacić wcześniej, aniżeli trafiło to do mieszkańców. Mogło być tak, że 
ten węgiel mógł zostać nam na składzie, to musielibyśmy zapłacić. Ale optymistycznie udało 
się, że to zadanie zrobiliśmy w taki sposób, że założenia, które mieliśmy wyszły naprawdę 
dobrze i dopłata ze strony gminy, w porównaniu do innych przerzuconych pieniędzy jest 
niewielka. Jako gmina uczestniczymy w projekcie promocji regionu "Szwajcaria Polczyńska" 
jako partner Połczyna Zdroju, Czaplinka, Barwic i gminy Świdwin. Akcja i projekt wspierana 
jest przez Marszałka województwa zachodniopomorskiego i daje dodatkowe możliwości 
aktywizacji przedsiębiorców oraz bazy turystycznej na naszym terenie. Nie wiąże się to z 
ponoszeniem kosztów przez samorząd. Przynajmniej na razie. Na naszym terenie odbyły się 
powiatowe eliminacje Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej. Wśród laureatów 
znaleźli się również młodzi mieszkańcy naszej gminy. Prawda? Panowie Strażacy, Druhowie? 
Skorzystać z zaproszenia do udziału w Walnym Zgromadzeniu ogródków działkowych 
Krokus, była to okazja do konfrontacji związanej z przebiegiem planowanej obwodnicy 
Złocieńca. Jak się okazało, dyskusja ostudziła emocje. Dodać należy, że było to również 
jednym z elementów skarg na Burmistrza, które Państwo rozpatrywaliście na sesji. Miałem 
również przyjemność uczestniczyć w XXX leciu powstania Stowarzyszenia Gmin Polskich 
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Euroregionu Pomerania, w uroczystym spotkaniu Wielkanocnym w Kańsku oraz spotkaniu z 
członkami Związku Niewidomych. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Piotr Jurski: 
Podczas komisji organizacyjnej w kwietniu tego roku otrzymaliśmy informację od Pana  
Burmistrza, że przygotowana jest do sprzedaży działka o numerze 135/34 obręb Cieszyno. Na 
działce tej znajduje się obecnie boisko do piłkę nożną. Działka ta była gruntownie 
przebudowana boisko było zerwane w latach 2006-2010. Jak dobrze pamiętam, ówczesny 
sołtys Kudła Kazimierz, została wymieniona nawierzchnia tego boiska. Prawdopodobnie 
koszt około 100 tys. chociaż to są liczby, których dokładnie Pan Kazimierz nie pamięta. I tu 
prośba do Pana Burmistrza, żeby zaniechał sprzedaży tej działki, takich terenów jak boisko 
nie powinno się sprzedawać. Jakby takich nie przybyło w ostatnim czasie praktycznie wcale. 
Tym bardziej nie powinniśmy się pozbywać istniejących. To jest moje zdanie, natomiast jest 
też przedstawiciel Rady Sołeckiej z Cieszyna, jeżeli Pan Przewodniczący pozwoli chcieli 
zabrać głos. 
 
Mieszkaniec Cieszyna: 
Ja zostałem upoważniony do zabrania głosu w imieniu mieszkańców wsi przez Radę Sołecką. 
Nazywam się Grzegorz Telec, mieszkam w Cieszynie od 1985 r, także nie sięgam tak daleko 
jak niektórzy mieszkańcy, ale z tego co ustaliłem, to boisko jest tutaj co najmniej 50 lat, co 
najmniej. I było wydzielone zawsze na gruncie rolnym, nie jako działka geodezyjna, ale jako, 
powiedzmy, dla wsi. Nigdy PGR nie zabraniał korzystania z tej działki zarówno swoim 
pracownikom jak i mieszkańców. Kiedy na początku lat 90-tych PGR-y likwidowano, 
zaczęliśmy wydzielać ... 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Proszę, żeby mikrofon trzymać się bliżej ust. 
 
Mieszkaniec Cieszyna: 
Zaczęliśmy wydzielać działki dla pracowników pod sprzedaż w ramach ustawy o  
mieszkaniach pracowniczych. I wtedy też zostały wydzielone niektóre inne działki, między 
innymi właśnie boisko. Dlatego, żeby przy prywatyzacji PGR-u, która była zapowiadana, nie 
zostało to boisko również sprywatyzowane, czyli sprzedane lub wydzierżawione, bo dzisiaj te 
działki, pozostałe części tych działek, one są dzierżawione. Natomiast wtedy Rada zakładowa 
jeszcze PGR-u Złocieniec, przekazała w takie użyczenie nieformalne, jak się okazuje, nie ma 
na to dokumentów. Między innymi przedszkole, budynek i działkę, boisko i Gęsią Łączkę w 
użytkowanie mieszkańców gminy i wioski. Jeżeli chodzi o dopłaty, tego nie pamiętam, bo tu 
trzeba było znaleźć dokumenty, ale to nie takie proste. Tym bardziej, że czas nagli. Jeżeli 
chodzi o samą tę działkę to według uchwały Rady, z tego co pamiętam, miała być przekazana 
nieodpłatnie, potem się okazało, że Agencja Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa, która 
przejęła obowiązki, czy Własności Rolne Skarbu Państwa, przejęła obowiązki po PGR-ach, 
sprzedała tę działkę. Ale z tego co wiem to sprzedała nie w przetargu nieograniczonym tak 
jak inne działki sprzedawane na terenie Cieszyna, ale przekazała gminie po cenach 
preferencyjnych. A to dlatego, że zapewne tak jak wcześniej poprzedni użytkownicy, czyli 
PGR, uważali, że ta działka powinna zachować swoją funkcję taką jak dotychczas, czyli 
boiska. Podobna sytuacja zresztą była z Gęsią Łączkom. Nikt do tej pory od 1989 roku, od 
tamtej transformacji nigdy nie miał zastrzeżeń co do tego, że ta działka w taki czy inny 
sposób jest wykorzystywana. A wykorzystywana jest, oczywiście, niezbyt intensywnie, bo w 
wioskach jest w  tej chwili mało dzieci. Ale mimo to jak się po południu przejeżdża, nawet 
ścieżką rowerową, Niech Państwo na to zwrócą uwagę, to często widać grających na boisku. 



7 
 

Boisko jest koszone, jest utrzymywane cały czas, więc nie wiem skąd ta opinia, że działka nie 
jest wykorzystywana, że boisko jest w ogóle zaniedbane lub niewykorzystywane. Tak jak już 
wspomniał pan dr Jurski były wykonywane remonty nawierzchni tego boiska i to znacznym 
kosztem. Również przyczynili, przyłożyli do tego, sporo własnej pracy mieszkańcy wsi. Nie 
wiem jak nazwać uzasadnienie sprzedaży boiska tym, że nie jest ono wykorzystywane przez 
mieszkańców. Kuriozalnym? Naciąganiem? Trudno powiedzieć. Ja bym użył takiego 
określenia, że to jest taka próba prywatyzacji na rynku. I nie wiem, czy w związku z tym 
mogę to powtórzyć. Ciekawe czy plany sprzedaży ma Pan Burmistrz w stosunku do innych 
boisk w gminie, w mniej atrakcyjnych lokalizacjach niż Cieszyno, bo tutaj w Cieszynie 
wiadomo, ta lokalizacja jest bardzo atrakcyjna. Działki takie jak boisko, przedszkolne, Gęsia 
Łączka, nie zostały przekazane urzędowi miasta w przetargach nieograniczonych, tak jak były 
sprzedawane inne działki, innym nabywcom, ale po cenach preferencyjnych, prawdopodobnie 
właśnie z tą intencją, żeby zachowały swoją tą funkcjonalność jaką miały do tej pory. Jeżeli 
chodzi o wykorzystanie boiska. Pomimo tego, że tak jak mówiłem jest mało dzieci to to się 
może zmienić, bo korzystać z niego będą na pewno nadal kolonie, mimo że są teraz 
organizowane prawie po drugiej stronie jeziora, tak jak korzystały do tej pory. W czasie 
pandemii, nie były organizowane mecze piłki nożnej wspólnie z Kołem Łowieckim, które ma 
swoją gawrę, jak to nazywają. Natomiast możemy przypuszczać, że wzrośnie liczba dzieci w 
Cieszynie, ponieważ jest w planie budowa 3 jednorodzinnych domków mieszkalnych, a w tej 
chwili KOWR przygotowuje do sprzedaży ten teren gdzie były zabudowania PGR-u i na 
pewno tam też powstanie osiedle. Nie kupią tych domów na pewno emeryci i renciści, tylko 
ludzie młodzi, ze zdolnością kredytową, na pewno też z dziećmi. Jeżeli nie już to w 
przyszłości, więc myślę, że to boisko jest bardzo potrzebne. Dzieci nie powinny grać w piłkę 
na ulicy, ale na takim miejscu, które do tego jest przeznaczone, jest bezpieczne. O kosztach 
modernizacji już Pan doktor wspominał, więc nie będę mówił. Reasumując, prosimy Radnych 
Miasta Złocieniec, aby do tematu sprzedaży podejść z powodów podanych przez nas 
powyższych informacji rozsądnie, bo łatwo jest sprzedać coś, natomiast odzyskać później jest 
trudniej. A to, że to jest atrakcyjny grunt to wiadomo, bo zawsze było bardzo wielu chętnych 
zarówno na tę działkę jak i pozostałe. Tak jak na Gęsią Łączkę, jak na budynek i działkę na 
której stoi. W tej chwili to jest świetlica, ale kiedyś tam było przedszkole. Powiem tak, były 
też procesje po '89 roku, można było pewne nieruchomości sprzedawać, aby to sprzedać. 
Natomiast wtedy wszyscy decydenci, którzy mieli coś do powiedzenia i tak było do dzisiaj. 
To są obiekty, które powinny służyć całemu społeczeństwu, a nie tylko jednostkom. Jeżeli 
chodzi o dzierżawę, bo tam była też mowa o wydzierżawieniu innych gruntów należących do 
gminy przy ścieżce rowerowej, wioska nie ma żadnych zastrzeżeń i uważam, że osobom, 
które kupiły ten stary dworzec należało się jakoś pomoc, bo wydzielona przed sprzedażą tego 
obiektu działka to jest, po prostu, kuriozalnie mała. Ja wiem, że ustalały przepisy, określały 
odległość od budynku minimalną itd. Ale można to było inaczej rozwiązać. Tam nie ma 
nawet gdzie zaparkować samochodu. Ale jest z tyłu, za tym budynkiem pas szeroki na, chyba, 
50 metrów, który można wydzierżawić, a może się uda sprzedać. Obok jest nieużytek. Jeżeli 
chcą Państwo hodować konie, miejsce jest. Natomiast wieś nie zgodzi się na to, żeby sprzedać 
tę działkę na której jest boisko. I myślę, że Rada zakończy ten temat tutaj jeszcze przed jakąś 
poważniejszą interwencją z naszej strony, bo będziemy o tę działkę walczyć, tak jak 
mieszkańcy powiedzieli, do końca. A że mieszkańcy Cieszyna potrafią, ja przypomnę, ktoś 
pamięta jak było kiedyś z niewłaściwie naliczoną opłatą adiacencką. Wygraliśmy to jako 
jedyna wieś, nie zapłaciliśmy, nie chodziło o pieniądze, ale chodziło o zasadę, że, po prostu, 
nie można mieszkańców oszukiwać jakimiś bocznymi drogami pochodzącymi z zakresów 
prywatnych. Dziękuję bardzo. To wszystko co chciałem powiedzieć. 
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Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Oczywiście, ja myślę, że rozmawiając o temacie najpierw myślę, że warto spuścić powietrze i 
starać się dowiedzieć o co chodzi, jak to wygląda. Nie ukrywałem nic od początku, że nie 
chodzi o to, żeby sprzedać, bo nie ma pieniędzy, ale chodzi o to, żeby podjąć decyzję, żeby 
starać się troszeczkę pomóc. Chodziło mi o to, że Państwo, którzy są właścicielami dworca i o 
czym będzie tutaj w uchwale, bo będziecie Państwo poinformowani, też będziecie podnosić 
swój głos i też decydować. Chodzi o to, że oni nie mają tak jak Pan Grzegorz powiedział, nie 
mają gruntu i starają się dla zwierząt znaleźć miejsce na wiatę, po to, żeby można było te 
zwierzęta tam trzymać. Dzisiejsza uchwała tego dotyczy, bo stwierdziliśmy, że z wielką 
chęcią, jeśli mamy tyle, tak jak Panie Grzegorzu była, tak, jak Panu mówiłem, już dzisiaj 
podejmujemy uchwałę, próbujemy podjąć uchwałę po to, żeby ten teren im przyznać. Zapytali 
się Państwo, czy to boisko jest eksploatowane i czy chcemy z niego korzystać, czy jest ono 
potrzebne. W tej decyzji zawsze jest tak, że pytamy się mieszkańców, czy są zainteresowani, 
czy nie, żeby się tego pozbyć. Na tamten moment rozmawiałem wstępnie z Sołtysem, zawsze 
jak rozmawiamy o tematach dotyczących gruntów, tak jak to było w Lubieszewie, pamiętam, 
że też ostatnio w Cieminku, kiedy też sprzedawaliśmy działkę, to mieszkańcy mieli 
decydujące zdanie, czy danej działki pozbywamy się, czy zostawiamy. Dla nas to nie jest nic, 
co by wiązało się z prowadzeniem jakiejś polityki, ale zasada jest taka, że nic bez 
mieszkańców nie zrobimy, zanim nie zapytamy się, zanim oni nie podejmą decyzji o tym, czy 
jest zgoda na to, czy nie. No i ten grunt, ten prawie hektar jest akurat takim elementem, gdzie 
mieszkańcy decydują, czy go sprzedajemy, czy nie, wiedząc o tym, że jeśli nie jest to 
potrzebne, no to wtedy, jeżeli przetarg otwarty lub inny i ewentualnie wtedy to sprzedajemy. I 
tak na samym początku po rozmowie z Państwem, tutaj od dworca rozmawiałem telefonicznie 
z sołtysem, czy ma coś przeciwko temu czy w ogóle ten teren jest przez nich 
wykorzystywany, czyli czy macie coś przeciwko temu, żeby, po prostu, go sprzedać. No i 
było tam właściwie raz do roku odbywały się mecze, a tak naprawdę od trzech lat nic się nie 
dzieje, więc myślę, że raczej nie jest dobrze. No i też nie ukrywając, też przecież z Panem 
Radnym Jurskim, mieszkańcem Cieszyna też bez problemu jak zapytał to powiedziałem, że 
była taka informacja. Więc wstępnie sprawdzałem jaka jest umowa na ten teren i weźmiemy 
zlecimy ewentualnie wycenę tego i później postanowimy czy to sprzedać, czy nie. I tak to 
wygląda, że my naprawdę nie chcemy wyzbywać się majątku. Nie mamy żadnej polityki, 
która by związana była, że komuś coś zabierać albo komuś sprzedawać na siłę, bo idziemy w 
tą stronę kiedy nie potrzebujemy. Jest pomysł, jest człowiek, który tam mieszka i 
zaproponował, że on ten teren kupili, będzie tam miał wybieg dla swoich zwierząt - koni, no i 
w porządku. Jest tak, jakby dla nas była przyczyna żeby zacząć rozmowy. I tą rozmowę 
proponujemy jakby dalej kontynuować. Nie ma z naszej strony chęci do tego, żeby na siłę coś 
sprzedawać, żeby sprawdzać czy się uda, czy też nie. Po co mamy to robić? Przecież nikomu 
z nas nie zależy na tym, by wyprzedawać majątek, który jest nasz gminny i wiedząc o tym, że 
woli z tego tytułu nie ma. Jeśli mieszkańcy zadeklarują, albo już że deklarują, że oni będą 
bronić tego terenu, żeby to było dalej gminne, nie muszą bronić. Po prostu jest, jeśli Rada 
Sołecka będzie miała spotkanie i wtedy w protokole ustalić, że nie zgodzą się na to, żeby tej 
działki nie sprzedawać. To po prostu nie sprzedamy. Wszystko. 
Nie ma tutaj żadnej sprawy, która dalej kontynuowana by była w momencie, kiedy 
mieszkańcy twierdzą, że ten teren jest potrzebny, nie chcą się go pozbywać, bo dla mnie jest 
to sprawa wiążąca i właściwie nie ma żadnych przesłanek ku temu, żeby na siłę coś robić, 
albo wchodzić z wami w konflikt wchodzić z mieszkańcami, bo przecież lubimy się bardzo, 
znamy się od dawna. I po co, mnie, albo wam jeszcze konflikt jest zupełnie na niepotrzebnym 
poziomie, po to, żeby wprowadzać jakiś hałas pomiędzy nami. Więc po co wprowadzać 
Radnych do podejmowania decyzji, bo nikt nie chce tutaj konfliktować, nikt przede 
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wszystkim nie chce wprowadzać jakichś tam nawet... Jakiegoś zamieszania pomiędzy nami, a 
ludźmi, którzy podejmują decyzje, a tymi, którzy żyją w społeczności i radzą sobie z wieloma 
sprawami. Może przy okazji zrobimy tak, że mieszkańcy będą częściej korzystać z tego 
terenu i jest to fajne boisko i też fajny teren, i myślę, że będzie częściej wykorzystywany. 
Może dobrze, że taka inicjatywa powstała, a wzburzeni mieszkańcy, możecie grać, może 
będziecie organizować mecze będziecie nas zapraszać do gry albo jeszcze coś innego 
organizować. Wszystko, takie jest moje zdanie. Na razie Rada nie decyduje, bo Rada nawet 
nie wie o tym, że ta procedura jeszcze nie została wszczęta, oprócz tego, że zleciliśmy ileś 
wycen, w tym wycenę tego typu. A czy przeznaczymy to do sprzedaży, czy nie, to też od nas 
zależy. Powiedziałem wcześniej jeśli jest wola, bo rozmowa z sołtysem wtedy była 
nieoficjalna. Jak rozmawiałem teraz z nim to powiedział, że nic takiego nie pamięta. No, 
może tak powiedzieć, ja nie mogę powiedzieć z drugiej strony, że rozmawiałem, czy nie, 
zostawmy to. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Apeluję, żeby mówić do mikrofonu, ponieważ sesja jest nagrywana i jeżeli ktoś wypowiada 
się bez użycia mikrofonu, po prostu, ta wypowiedź nie będzie nagrana, a musi być. 
 
Mieszkanka Cieszyna: 
Przepraszam. Ja mam pisemne podpisy mieszkańców Cieszyna, że nie zgadzają się ani z 
dzierżawą, ani ze sprzedażą naszego boiska. To jest nasza historia. Mogę złożyć te podpisy 
Burmistrzowi już na przyszłość? 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Proszę bardzo. A będziecie korzystać z boiska? 
 
Mieszkanka Cieszyna: 
Oczywiście. 
Pan Burmistrz nie raz się bawił na naszym festynie, na meczach, właśnie. Była pandemia, 
troszeczkę przestaliśmy, ale na pewno te mecze będą i boisko też będzie użytkowanie, a to 
jest jedyny plac, który jest większym placem, którym dysponuje Cieszyno. Jeżeli my tego się 
pozbędziemy, zostajemy bez placu, nie zorganizujemy ani dożynek, ani jakiś festynów, 
niczego. Dlatego, że nie będziemy mieli większego placu. Gęsia łączka na dzisiaj jest, ale nie 
wiadomo co się z nią stanie za rok, za dwa. 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Nic się nie stanie. 
 
Mieszkanka Cieszyna: 
Tak że dziękujemy i mam nadzieję, że boisko zostanie. 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Na razie to były techniczne rzeczy, które sprawiały, że my też podejmujemy wiele różnych 
decyzji, o których często nie wiecie. Jak przychodzi czas, to powiemy i się z tego 
tłumaczymy. To nie jest tak, że wyłącznie w tym momencie zrobiliśmy coś szczególnego. 
Taka jest nasza praca. 
 
Radny Piotr Jurski: 
Panie Burmistrzu, w związku z tym, że zna Pan wolę mieszkańców, większości mieszkańców, 
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Rady Sołeckiej, Radnego, Sołtysa, prosimy, nawet wyceny nie robić, bo to marnowanie 
pieniędzy jest. Do tej sprzedaży nie dopuścimy jako mieszkańcy i robienie wyceny, no nie 
wiem, czy to na złość? Niepotrzebna strata czasu i pieniędzy. 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Panie Radny. Jeśli powiedziałem, że nie będziemy tego sprzedawać, jak nie musimy, a nie 
musimy tego sprzedawać. Chociaż będziemy teraz, będziemy starali się jak najszybciej 
pomost na Gęsiej Łączce wykonać ramach też pieniędzy, które otrzymaliśmy, zrealizować. 
Dużo rzeczy robimy, dużo inwestujemy. Nie chcemy na pewno pozbywać się mienia, które 
jest potrzebne. A jeśli Wy, jako mieszkańcy, deklarujecie, że jest potrzebny i będzie 
korzystać, no to dobrze, to niech tak będzie. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Chciałem tylko przypomnieć, że projekt uchwały na druku 695 dotyczy działki numer 111/4. 
Natomiast boisko położone jest na działce 135/34 i nie jest przedmiotem dzisiejszej uchwały 
Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 
 
Mieszkaniec Złocieńca: 
Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Po dwóch latach chciałem się przypomnieć. Nie 
mogę przejść obojętnie obok czegoś co się robi źle albo się dzieje źle. W tej chwili jest taka 
sytuacja, że nic tak nie bulwersuje, chciałem to poruszyć. Pierwsze to nasze kochane 
nadleśnictwo, tak się rozpasało, że wycina drzewa przy samym jeziorze, a powinno zachować 
odstęp minimum 4 metry. I tam drzewostan powinien być zachowany w nienaruszonym 
stanie. Chodzi o jezioro Kąpka, które wszyscy znamy i wiemy, że towarzyszył tam 
specyficzny mikroklimat i było urocze, fajnie dobrze było tam czasami pojechać na 
wycieczkę. Niestety te rozpasanie to nie tylko z jednej strony, to w całych lasach się dzieje i 
co na pewno nie działo się tak, żeby nie było przyzwolenia politycznego. Następna sprawa to 
chodzi o ulicę Świerkową, Lipową, róg przy stadionie. Chodzi o to, że tam ktoś sobie urządził 
parking i dziwnym trafem co roku usycha jakieś drzewo, a nawet dwa. I ten parking się robi 
coraz większy, autobusy stają, samochody parkują, stoi wszystko, przepraszam. A według 
mapy, którą dostałem w Urzędzie Miasta, tam jest las, miejski las. I co szanowni Radni na to? 
Chciałbym wiedzieć jak się Radni ustosunkują do sprawy, bo dla mnie to jest rzecz niepojęta. 
Nie chciałabym, żeby to wyglądało jak pomówienie. Któregoś razu jadąc zatrzymałem się, bo 
stał autobus pełno było plastikowych flaszek wyrzuconych, widocznie po kursie i wszystko 
było z flaszek wylewane. Normalnie w grunt, nie wiem co to tam... Nie zatrzymałem się, nie 
poszedłem, nie zobaczyłem, ale stanąłem, z samochodu obserwowałem. Nie wiem, czy to 
płyny techniczne samochodów były, czy tylko co po pasażerach zostało. Następna sprawa 
dotyczy projektu, który powstał i został przekazany do Pana Burmistrza do realizacji i po 
dwóch latach czeski film, nic nie wiadomo. Chodzi o tworzenie pomnika przyrody ulica 
Lipowa. Było ładnie, pięknie, też były fajne słowa nie powiem. Na tym się skończyło. A na 
dzień dzisiejszy widzę oznakowane są następne lipy do wycięcia tuż przy budynku. I już 
powtórka sprzed trzech lat i sprzed dwóch lat. Przy budynku, który został wybudowany 3 lata 
temu, 3, może 4 lat temu. I wtedy lipy tej nie widział jak się budował? A jak się wybudował, 
to przeszkadza. Liście lecą i tam, powiedzmy, cokół płotu mu rozsadza. A to jest oznaczone 
numerem 2, a lipa oznaczona numerem 3, lipy do wycięcia, to stoi przy domu, to jest stary 
budynek. Wystarczyłoby... bo to najprościej wyciąć, pozbyć się. Tylko, że żeby taka lipa 
urosła, to 120 lat trwa. Wystarczyło odkopać folię pudełkową położyć, to jest najwyżej robota 
dla 2 ludzi z maszyną. Co będzie jak wytną tę lipę i okaże się, że korzenie nie były z tej, tylko 
z następnej co obok stoi, albo co kolejna stoi, a może z drzew co po drugiej stronie drogi 
stoją? I teraz co? Będziemy wycinać aż wszystko spustoszeje? To jest bardzo proste. Małe 
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koszta, żeby to udało się zrobić. I jeżeli o to chodzi to Burmistrz nigdy nie wypowiada się na 
ten temat. Jak to było, żadnej odpowiedzi nie dostałem jako ten, który złożył wniosek po 
dwóch latach nie ma nic na temat utworzenia pomnika przyrody. Może chodzi o to, żeby 
przeczekać, przetrzymać, powycinać, co się da powycinać, a później powiedzieć Tak 
rozstrzygamy, że tam nie ma co z czego robić. I to były moje takie słowa. A teraz przekazuję 
Panu Burmistrzowi atrybut ... Dziękuję bardzo. 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Ja nie będę się wypowiadał za Nadleśnictwo, za lipy, to niestety wszystkich nas dotyczy to co 
się dzieje, ale ja tylko przypomnę Panu Kazimierzowi, że to była propozycja, żeby to on 
złożył wniosek na zrobienie tego pomnika przyrody, a nie wiem, czy Pan pamięta, Pan 
powiedział, że ja już wyciąłem wszystkie drzewa, wszystkie miały być wycięte trzy lata temu 
jakoś cudem stoją i tak naprawdę nie zamierzam, ja przynajmniej, pomimo decyzji powiatu, 
że one powinny być wycięte one dalej stoją i będą dalej stać. Tak że nie wiem o czym mowa. 
Dziękuję za atrybut, przekażę chłopakom, którzy będą przycinać te drzewa, na pewno będą 
zadowoleni. A droga póki co jest drogą powiatową, ale myślę, że aleja Lipowa to będzie dalej 
aleją Lipową i tak już zostanie. Dziękuję bardzo. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wspomniał Pan o polityce. Ja chciałbym tylko przypomnieć wszystkim, że nas to również 
boli, to polityka wycinania drzew, wycinania lasów tylko w Nadleśnictwie Złocieniec z 
informacji uzyskanych od posła, wiem, że w trybie 5 lat to ma być wycięte ponad 20 
kilometrów kwadratowych lasu, tylko z Nadleśnictwa Złocieniec w ciągu 5 lat. Nas to też 
boli. Niestety nie mamy na to żadnego wpływu. Ta polityka jest na wyższym szczeblu niż 
gmina, czy też nawet powiatowa. Nadleśnictwo Złocieniec realizuje plany zatwierdzone w 
Warszawie Nawet to nie zależy od nich. Taka jest rzeczywistość. 
 
Radna Elżbieta Frankowska: 
Panie Burmistrzu są pytania od mieszkańców Złocieńca i nie tylko. Kiedy zostanie 
uruchomiona tężnia? 
 
Pan Krzysztof  Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Tężnia zostanie... Właściwie to ona została uruchomiona, natomiast po dyskusji, po rozmowie 
z Panią Anią, która jest pomysłodawczynią też, ona walczyła o to, żeby w ramach projektu 
obywatelskiego ta tężnia została stworzona, otwarta o 15:00 pierwszego... W sobotę, 
dwudziestego... Nie, to jest piątek. W sobotę, w najbliższą sobotę o godzinie 15 zapraszamy 
do tężni. Będziemy mieli otwarcie, będzie normalnie od wiosny do jesieni funkcjonować. 
Panie Przewodniczący, czy jeszcze mogę uzupełnić tutaj poprzez Pana Damiana, żeby 
powiedział odnośnie decyzji? O pracach nad naszą obwodnicą, jak to formalnie wyglądało. 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jak zapewne tutaj wszyscy wiecie w lipcu zeszłego 
roku został złożony wniosek przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad o 
wydanie decyzji środowiskowej na budowę obwodnicy Złocieńca. Wskazano ten wariant 
preferowany, czyli wariant numer 1. Burmistrz przystąpił do przeprowadzenia postępowania 
administracyjnego, czyli zostało obwieszczone zawiadomienie o wszczęciu postępowania. 
Wszystko odbywało się poprzez obwieszczenia, tak naprawdę każde zawiadomienie było 
obwieszczeniem, ponieważ liczba stron postępowania przekraczała 10. Takie procedowanie 
nakazuje ustawa o udostępnianiu informacji o środowisku. Ale też nie ograniczaliśmy się do 
ustawowych publikatorów, bo oprócz na BIP-ie, czy w miejscu prowadzenia inwestycji 
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zawiadomienia były publikowane na stronie internetowej, na Facebooku, na stacji paliw, na 
dworcu PKP, czyli tam, gdzie też jakieś generatory ruchu są, gdzie te osoby zainteresowane 
mogą pojawiać. Jednocześnie jest to wymóg do programów trzech współdziałających, czyli 
RDOŚ-u, Sanepidu i Wód Polskich o wyrażenie opinii, czy jest potrzeba przeprowadzenia 
oceny oddziaływania na środowisko dla tego przedsięwzięcia, w wariancie zaproponowanym 
przez inwestora. Po wielu uzupełnieniach, obszernych uzupełnieniach, bo naprawdę nieraz 
całe wnioski dotyczące pewnych inwestycji nie są tak duże jak tu były uzupełnienia składane. 
Każdy z organów wyraził opinię, że nie trzeba przeprowadzać oceny oddziaływania na 
środowisko, sporządzenia raportu dla tej inwestycji. Jednocześnie RDOŚ i Wody Polskie 
postawiły warunki, pod którymi, realizacja inwestycji, pod kątem środowiskowym może 
nastąpić, doszło tu około 30 warunków. Ze swej strony jako Burmistrz, jako organ 
prowadzący postępowanie też występowaliśmy do Inwestora o uzupełnienia. My też 
mieliśmy, w pewnych aspektach wątpliwości, które inwestor te uzupełnienia wnosił. Po 
zakończeniu, po otrzymaniu ostatniej opinii od organów współdziałających zostało 
umieszczone zakończenie postępowania, wyznaczony został termin na wniesienie uwag i 
oczywiście, jest to wiadome, że uwag wpłynęło sporo, apeli, wniosków itd. W związku z tym 
nie wydano od razu decyzji, tylko postanowiliśmy ponownie zlecić to firmie zewnętrznej, 
niezależnej firmy zewnętrznej, związanej z tematem środowiskowym i drogowym, która 
miała nam ocenić dokumentację związaną w sprawie i przesłaną przez inwestora oraz samo 
postępowanie w postępowaniu administracyjnym. Z uwagi na to, że ta opinia była pozytywna 
dzisiaj została podpisana decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach, w której zostały już 
uwzględnione w części postulaty grupy mieszkańców protestujących w sprawie tego 
postępowania. Między innymi zaproponowane zostały nasadzenia dogęszczające od strony 
północnej obwodnicy w odległości od ogrodów działkowych do ul. Promiennej, a właściwie 
do ul. Mirosławieckiej, czyli tam gdzie ten las jest taki rzadki dosyć, więc zaplanowane są, 
zgodnie z decyzją Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad będzie musiała 
dostarczyć drzew, które zniwelują ewentualne uciążliwości akustyczne. Dodatkowo zalecono 
rozważenie likwidacji jednej z dróg dojazdowych od strony ulicy Promiennej, to są drogi 
techniczne tak zwane, po to, żeby ograniczyć wycinkę drzew w tamtym terenie. Dodatkowo 
zalecono, żeby dodatkowa droga prowadząca od ul. Piaskowej do ul. Mirosławieckiej robimy 
to samo, jakby ulicę Piaskowa nie będzie mogła być przyłączona, ale została zaplanowana 
dodatkowa droga dwupasmowa, i też wskazaliśmy warunek, że powinna ona mieć szerokość 
co najmniej sześciu metrów, czyli dwa razy po trzy metry każdy pas. I ostatni warunek, który 
był wskazany z naszej strony to wybudowanie kładki od strony osiedla Pomorskiego w stronę 
lasu, żeby powstała kładka w miejscu, gdzie jest obniżenie terenu, czy też ulica Pyrzycka, tam 
w ulicy Pyrzyckiej polne drogi wychodzą nam na południe i łączą się z lasami zostanie 
wybudowana przez inwestora kładka przy realizacji inwestycji. Jeszcze rozważenie 
możliwości włączenia niektórych dróg dojazdowych, w tym tej ulicy, tej drogi dla ciężarówek 
z ul. Piaskowej i rozważyć włączenie tych dróg do ronda przy ul. Mirosławieckiej. Tutaj to 
jest rozważenie, technicznie może się okazać, że może być problematyczne, ale to już musi 
projektant na kolejnym, czyli etapie projektowania ustalić. Pozostałe warunki dotyczą obszaru 
krajobrazu, tak naprawdę wpływu tej inwestycji, to można się zapoznać, w razie czego, z 
decyzją tych warunków, innych jest chyba 34, pod którymi Generalna Dyrekcja może 
zrealizować tę inwestycję To właściwie chyba tyle. Decyzja ma 71 stron. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Czyli w skrócie decyzja jest pozytywna? 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Tak. 
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Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Jest szansa, że obwodnica powstanie. Dziękuję, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Radny Piotr Jurski: 
Panie Damianie, proszę uściślić, co to znaczy od ulicy Piaskowej, do Mirosławieckiej 
dwujezdniowa? Albo Piaskowa, albo Mirosławiecka. 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Nie będzie ulica Piaskowa włączona bezpośrednio do obwodnicy. Tylko będzie, z tego co 
pamiętam, albo pod... Tak, pod obwodnicą będzie przebiegała ulica Piaskowa i od ulicy 
Piaskowej wzdłuż obwodnicy. Na południe od obwodnicy. I dodatkowo będzie jezdnia 
utworzona typowo do obsługi ulicy Piaskowej. 
 
 
Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z 
pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
 
Radna Grażyna Kozak (Przewodnicząca komisji rewizyjnej): 
Komisja rewizyjna odbyła dwa posiedzenia w okresie międzysesyjnym: 
1) w dniu 12 kwietnia 2023 roku, podczas którego zapoznała się z dokumentacją dotyczącą 

kontroli wykorzystania przez Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe Powiatu 
Drawskiego w 2022 roku dotacji z budżetu gminy Złocieniec oraz wysłuchała wyjaśnień 
Komendanta Straży Miejskiej i Wiceprezesa WOPR-u Powiatu Drawskiego; 

2) w dniu 19 kwietnia 2023 roku, podczas którego komisja po wysłuchaniu wyjaśnień 
Przedstawiciela WOPR-u Powiatu Drawskiego oraz Komendanta Straży Miejskiej, 
sporządziła protokół z przeprowadzonej kontroli. 

Komisja nie wniosła żadnych zastrzeżeń, co do wykorzystania przez Wodne Ochotnicze 
Pogotowie Ratunkowe Powiatu Drawskiego w 2022 roku dotacji z budżetu gminy Złocieniec. 
Tak na marginesie, jak poprzednio zrobiliśmy kontrolę WOPR-u i wykazaliśmy jakie błędy 
popełniają i tak, naprawdę bardzo dobrze teraz wysłuchali. Nie kłócili się z nami. Ale 
rzeczywiście, wszystko zgodnie spełnione, i te faktury, które są opisane jak należy, 
dosłownie, teraz nawet mieli księgę przedmiotów, które kupili i tak naprawdę było wszystko 
w porządku. Czyli tak, poprzednia kontrola na coś się przydała. Dziękuję. 
 
Radny Andrzej Jankowski (Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja skarg, wniosków i petycji nie obradowała.  
 
Radny Zbigniew Albiniak (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu):  
Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 24 kwietnia 2023 
roku w tematach: 
1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał. 
2. Sprawy bieżące. 

W posiedzeniu komisji udział wziął Zastępca Burmistrza - Pan Natan Fiutowski. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie 5 projektów uchwał: 
1) uchylającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec – „ul. Myśliwska” – druk nr 690; 
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2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Złocieniec – ul. Czaplinecka, ul. Łowiecka, ul. Myśliwska, ul. 
Pszczelarska i ul. Miodowa – druk nr 691; 

3) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec - 
Lubieszewo – druk nr 692; 

4) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023 – druk nr 698A; 
5) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na 

lata 2023 – 2030 – druk nr 699A. 
Komisja zaopiniowała negatywnie wniosek komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki z dnia 
19 kwietnia br. w sprawie zwiększeni budżetu o kwotę 4 tysięcy złotych na zadanie publiczne 
związane z zabezpieczeniem kąpieliska miejskiego nad jeziorem Siecino Wyspa Ostrów. 

 
Radny Piotr Jurski (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego): 
Komisja zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa publicznego nie obradowała. 
 
Radny Mateusz Waszczyk (Przewodniczący komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki): 
Komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki odbyła jedno posiedzenie w dniu 19 kwietnia 
2023  roku w tematach: 

1. Stan przygotowań do sezonu turystycznego w 2023 roku. 
2. Analiza i opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały w sprawie sezonu kąpielowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec w 2023 roku  – druk nr 693. 
Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie komisji. Zgłoszono także wniosek w 
brzmieniu: 
Wniosek o zwiększenie budżetu o kwotę 4 tysięcy złotych na zadanie publiczne związane z 
zabezpieczeniem kąpieliska miejskiego nad jeziorem Siecino Wyspa Ostrów. 
Powyższy wniosek komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki przegłosowała jednomyślnie: 
4 głosy „za”.  
 
Radna Barbara Pawłowska (Przewodnicząca komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja wsi i rolnictwa nie obradowała. 
 
Radny Mirosław Kacianowski (Przewodniczący komisji organizacyjnej): 
Komisja organizacyjna odbyła jedno posiedzenie w dniu 13 kwietnia 2023 roku w tematach: 
1. Sprawy organizacyjne związane z przygotowaniem sesji, która odbędzie się w dniu  

27 kwietnia 2023 roku. 
2. Sprawy różne.  

W posiedzeniu udział wzięli: 
1) Burmistrz Złocieńca – Pan Krzysztof Zacharzewski; 
2) Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Natan Fiutowski. 

Komisja organizacyjna zaopiniowała pozytywnie następujące projekty uchwał: 
1) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy – druk nr 694; 
2) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy – druk nr 695; 
3) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy – druk nr 696; 
4) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej – druk nr 697. 
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Komisja przekazała do zaopiniowania dla poszczególnych komisji Rady pozostałe projekty 
uchwał, które są tematem dzisiejszej sesji. 
 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu z 
realizacji zadań w 2022 r. – druk nr 687. 
 
 
Pani Grażyna Buczek (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Złocieńcu): 
Szanowny Panie Przewodniczący, Państwo Radni, jako Kierownik Ośrodka przedkładam 
Państwu sprawozdanie z działalności Ośrodka, jak również z oceny zasobów pomocy 
społecznej. Jeżeli Państwo czytaliście, zapoznaliście się, dokładnie wiecie, że wszystkie 
zadania statutowe zostały zrealizowane. Zaskoczeni byliśmy w tamtym roku dodatkowym 
zadaniem, takim jak wypłata dodatków. Może zapoznam Państwa, bo to są naprawdę bardzo 
duże kwoty. Takie pieniądze wydatkowaliśmy, w ogóle wydatkowaliśmy w 2022 roku 28 
milionów 814 tys. 870,18 zł. Dochody, które wypracowaliśmy, to 664 tysiące 377,55 zł. Z 
czego dla gminy oddaliśmy 326 tys. 391,36 zł. Natomiast z zadań zleconych 367 tys. 485,79 
zł. Jeżeli mowa tu o dodatkach, to powiem, że to był wielki trud i wysiłek wszystkich 
pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej, za co jeszcze raz serdecznie dziękuję. I tak już 
przytoczę Państwu: Dodatki osłonowe wydaliśmy milion 437 tys. 357,64 zł. Na dodatki 
węglowe wydaliśmy 3 miliony 689 tys. 584,79 zł. Na dodatki do gospodarstw domowych 
wydaliśmy milion 246 tys. 295,28 zł, w tym roku 2023 również wypłaciliśmy dodatki 
elektryczne i również jesteśmy na etapie refundacji podatku VAT od paliw gazowych. Tak, że 
tak wygląda nasza praca i nasza działalność. Jeżeli byście Państwo zapytali nas o 
oczekiwania, to oczywiście podwyżka płac, o czym rozmawialiśmy z Panami Burmistrzami, 
Państwo również zostaliście zapoznani tą płacą, którą Państwu podałam 3 810 zł. Jest to 
najwyższa płaca pracownika Ośrodka Pomocy Społecznej. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 
Następnie Przewodniczący wznowił obrady. Na sali znajdowało się 13 Radnych (nieobecni 
Radni: Mariola Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana). 
 

Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których 

mowa w art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań 
własnych gminy Złocieniec – druk nr 688; 

 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Szanowni Państwo, tym razem to ja jestem sprawcą potrzeby procedowania tej uchwały po 
raz trzeci. Pierwsza sytuacja to była taka, że po prostu zmienił się program powodujący, że 
podnieśliśmy w ramach możliwości ustawowo kryterium dochodowe osób, które mogą 
korzystać z pomocy państwa w zakresie dożywiania do 200% ze 150% do 200%. 
Przygotowałam projekt uchwały, uważam, że nawet całkiem dobrze to zrobiłam, natomiast 
bardzo bym prosiła, żeby to poprawić. I tak to zrobiliśmy, natomiast, jednak po przyjęciu tej 
uchwały to było w takim w szybkim tempie, żeby to szybko już procedować, bo była sesja 
jednak Pani z nadzoru, ale tym razem nie prawnego, tylko merytorycznego zadzwoniła, że 
chciałaby, żeby ta tabela wyglądała inaczej, chodzi konkretnie o to, on ma taką samą treść, 
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tylko tam było co najmniej 100 do 150, a zdaniem Pań i zgadzam się z tym, może to tylko 
słowa, natomiast teraz jest już chyba idealnie powyżej 100 do 150, do 50, a nie, co najmniej, 
powyżej, tak jak to było użyte w tamtej wersji. To jest ta sama uchwała, tylko po prostu 
stylistycznie została zmienione to sformułowanie w tabeli. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/551/2023 w sprawie 
zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których mowa w art. 96 ust. 2 
ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań własnych gminy Złocieniec. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
2) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Złocieniec w latach 2021-2026 oraz zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
Złocieniec – druk nr 689; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Pod koniec zeszłego roku była do programu mieszkaniowego, że tak powiem skrócie nazwę, 
szykowana duża zmiana, która została przegłosowana trafiła do Wojewody i w wyniku 
rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewoda uchylił jeden z punktów tej zmiany. Okazało się, że 
omyłkowo została wpisana niewłaściwa jednostka redakcyjna. I teraz poprawiamy to, co 
omyłkowo zostało wpisane. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/552/2023 zmieniającą 
uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 
Złocieniec w latach 2021-2026 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Złocieniec. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
3) uchylającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec – „ul. Myśliwska” – druk nr 
690; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
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Z uwagi na to, że planowane jest objęcie planem miejscowym większego obszaru, co jest 
przedmiotem następnej uchwały, zasadnym jest wcześniejsze uchylenie uchwały podjętej w 
2020 roku. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/553/2023 uchylającą 
uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Złocieniec – „ul. Myśliwska”. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Złocieniec – ul. Czaplinecka, ul. Łowiecka, ul. Myśliwska, ul. 
Pszczelarska i ul. Miodowa – druk nr 691; 

 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Uchwała ta dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu dla wschodnich 
terenów Złocieńca. Tereny, które teraz tak naprawdę są terenami rozwojowymi, bo one nie są 
zabudowane, a w kierunkach rozwoju określony w studium, określone są jako budownictwo 
mieszkaniowe, jednorodzinne, wielorodzinne, a z uwagi na to, że gmina ma tam znaczną ilość 
gruntów, powiedziałbym nawet, że stanowi około 30% 20%-30% całej powierzchni tego 
planu, w tym KZN jako ta instytucja w Warszawie, Niejako spółka SIM KZN. Zanim 
przystąpimy do sporządzenia tego planu, żeby określić warunki zagospodarowania tych 
terenów dla ewentualnych podziałów późniejszych czy sprzedaży, czy inny sposób 
zagospodarowania tych nieruchomości. Tutaj, m.in. w tym terenie zawiera się ulica 
Myśliwska, na której planowane, było planowane sporządzenie miejscowego planu w 2020 
roku. I ta wcześniejsza uchwała uchylająca też zostanie tym planem objęta. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/554/2023 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Złocieniec – ul. Czaplinecka, ul. Łowiecka, ul. Myśliwska, ul. Pszczelarska i ul. Miodowa. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec  - 

Lubieszewo – druk nr 692; 
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Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Opracowany plan dotyczy części terenu Lubieszewa, między Lubieszewem, a Błędnem. Plan 
został opracowany, ponieważ pojawiło się bardzo wiele wniosków osób kupujących tam 
działki, że nie tylko działalność turystyczna jest pożądana, ale chciano by też tworzyć 
budynki mieszkalne. W związku z tym Rada w zeszłym roku podjęła uchwałę o przystąpieniu 
do sporządzenia takiego planu i efektem tego jest opracowany plan przedkładany dzisiaj. Jak 
może Państwo Radni zwrócili uwagę nieco został ograniczony, nawet trochę więcej niż nieco 
ograniczony teren tego planu ze względu na negatywne uzgodnienia RDOŚ-u, dla znacznego 
terenu, na którym na początku była zakładana zmiana, tej zmiany się nie udało, nie udało 
wprowadzić. Jeśli chodzi o etap wyłożenia planu miejscowego, to nie było dodatkowych 
wniosków, ale wszystkie, wszystkie wnioski myślę, że tak naprawdę spłynęły przed 
zainicjowaniem tej uchwały. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/555/2023 w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec  - Lubieszewo. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
6) w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec w 

2023 roku – druk nr 693; 
 
 
Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Jak co roku jesteśmy zobligowani, żeby przyjąć uchwałą wykaz kąpielisk na terenie gminy 
Złocieniec, które będą działały. I mamy tutaj 2 kąpieliska, jedno w Złocieńcu nad jeziorem 
Siecino w Cieszynie na wyspie Ostrów, A drugie jest na jeziorze Lubie, w miejscowości 
Gudowo. Z tego względu  Gudowo i tamte kąpielisko, gdyż jezioro Lubie, jak Państwo 
zapewne wiedzie, jest w granicach administracyjnych gminy Złocieniec. Tak, że otaczamy 
gminę Drawsko od wody. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/556/2023 w sprawie 
sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Złocieniec w 2023 roku. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
7) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy – druk nr 694; 
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Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Uchwała ta dotyczy działki 91/11 i 91/12 w obrębie 6. Między ulicami Gronowską, a 
Wierzbową. Jest to kolejna umowa zawierana z tą samą osobą. W związku z tym wymagana 
jest zgoda Rady Miejskiej. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/557/2023 w sprawie 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
8) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 695. 
 

 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Osoba fizyczna zamieszkująca, posiadająca, budynek dawnego dworca kolejowego PKP w 
Cieszynie wystąpiła z wnioskiem aby wydzierżawić jej część gruntu przylegającego do 
ścieżki rowerowej bezpośrednio za tym dworcem kolejowym. I wystąpiła o taką umowę na 5 
lat. I z uwagi na to, że jest to najbliższe sąsiedztwo tej osoby, zasadnym jest wystąpienie o 
odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy, na to musi wyrazić zgodę Rada... 
Powinna wyrazić zgodę uchwałą. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
I ta działka to nie jest boisko. 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Nie, to nie jest. 
 
Radny Piotr Jurski: 
Pytanie, jak w takich sytuacjach ustalany jest czynsz dzierżawy, jak to idzie bez przetargu? 
 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Na podstawie dotychczasowo zawieranych umów. W tej chwili jest tworzone zarządzenie i na 
podstawie tego nowego zarządzenia też będziemy chcieli już te stawki czynszu ustalać 
odgórnie, a na razie jest to na podstawie czynszu uzyskiwane za podobne nieruchomości na 
rynku. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/558/2023 w sprawie 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
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Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
9) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy – druk nr 696; 
 
 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Tutaj jest też sprawa przedłużenia umowy, kolejnego zawarcia umowy z tą samą osobą na 
składowanie drewna. Działka 164/3 w Lubieszewie. I ponownie, jak przy pierwszej uchwale, 
wymagana jest zgoda Rady Miejskiej na zawarcie kolejnej umowy. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/559/2023 w sprawie 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
10) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej – druk nr 697; 

 
 
Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Jak zapewne Państwo pamiętacie wymieniliśmy się z Nadleśnictwem Złocieniec, na grunty 
między innymi też jednym z elementów zamiany była droga łącząca drogę powiatową ze 
szpitalem w Kańsku. I do tej pory ta droga była drogą Nadleśnictwa. I teraz składając wniosek 
o dofinansowanie okazało się, że droga nie została przekształcona w drogę publiczną. To było 
wewnętrzne. Ta uchwała ma porządkować nam tę sytuację i ma tę drogę upublicznić. Przy 
okazji otrzymałem dzisiaj pismo z zarządu dróg powiatowych, że zgadzają się na to, żeby ta 
droga była drogą publiczną. Dziękuję. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/560/2023 w sprawie 
zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
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Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
11) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023 – druk nr 

698A; 
 
 
Pani Żaneta Mirowska (Skarbnik Gminy): 
Szanowni Państwo, dzisiaj Burmistrz dopuścił mnie do głosu, co raz na jakiś czas się zdarza. 
Dochody zwiększamy o kwotę 441 tys. 989,49 zł, są to środki pochodzące od Wojewody z 
Funduszu Pomocy na zapewnienie zakwaterowania i całodziennego żywienia zbiorowego, 
czyli to, co wypłacamy, te 40 zł dziennie dla osób, które zapewniają wyżywienie i 
zakwaterowanie dla obywateli Ukrainy. 15 tys. jest to dotacja celowa w ramach 
przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki pod nazwą "Poznaj Polskę" to środki pozyskane 
między innymi przez szkołę w Nowym Worowie, są przeznaczone na wycieczki dla dzieci, 
tak że tam będzie realizowane. Dodatkowe środki na dodatkowe zadania oświatowe związane 
z kształceniem, wychowaniem, opieką nad dziećmi, uczniami obywatelami Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Pozostałe pozycje jak Państwo 
widzicie, są to środki z Funduszu Pomocy na zadania realizowane przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej. Kolejne środki są z funduszu przeciwdziałania covid-19 jest 
dodatek węglowy i dodatek gazowy no i kwota 356 tys. zł to środki z dofinansowania z 
Programu Wieloletniego Senior+ na lata 2021-2025. Wszystkie te środki oczywiście mają 
przełożenie na wydatki. Jeżeli chodzi o pozostałe pozycje w wydatkach, to tak, kwota 45 tys. 
jest przeznaczona na organizację spotkania z piosenką turystyczną. No i kwota 706 tys. jest to 
adaptacja pomieszczeń na dom seniora. Jest to kwota, w której zawarta jest otrzymana dotacja 
i nasz wkład własny. Pozostałe pozycje już wspomniałam, są to pieniądze z otrzymanych 
dofinansowań z Funduszu Promocji i Funduszu Przeciwdziałania covid oraz kilka zmian 
między klasyfikacjami, czyli zabieramy z jednego miejsca, przekładamy i tak w przypadku 
pozycji dodatkowej wynagrodzenia roczne przenosimy na wynagrodzenia bezosobowe oraz 
na zapewnienie środków dla pracowników w ramach prac interwencyjnych i działalności 
gospodarczej. Dziękuję. 
Dodam jeszcze tylko, że jeżeli chodzi o kwotę wydatków, to oczywiście zwiększamy wydatki 
o kwotę o 826 tys. 969,49 zł. Powstałą różnice uzupełniamy oczywiście środkami wolnymi 
się w wysokości 385 tys. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/561/2023 w sprawie 
dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 7: Podjęcie uchwał: 
12) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec 

na lata 2023 – 2030 – druk nr 699A. 
 
 
Pani Żaneta Mirowska (Skarbnik Gminy): 
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Szanowni Państwo! Zwiększenie kwoty dochodów, zwiększenie kwoty wydatków, 
zwiększenie jednocześnie deficytu ciągnie za sobą WPF i konieczność zaktualizowania tych 
danych, więc tak naprawdę mamy tutaj tylko aktualizację. 
 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LXI/562/2023 zmieniającą 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 2023 – 2030. 
Przewodniczący Rady, podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Mariola 
Kowalska, Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Punkt 8: Komunikaty i oświadczenia. 

 
Radny Roman Cyc: 
Panie Burmistrzu, droga powiatowa, ulica Chopina, mógłbym prosić o interwencję w 
powiecie, o to, żeby obniżyli chodnik przy przejściu dla pieszych bezpośrednio przy wejściu 
do szkoły, bo jest dosyć wysoki i dzieciaki, które tam chodzą mają barierę, aby go pokonać. 
Często widzę, że te dzieciaczki same przechodzą przez te przejście bez opiekunów, dla 
bezpieczeństwa prosiłbym o interwencję. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Przyjęliśmy jakąś organizację pracy w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji i 
skoncentrowaliśmy się na tych zadań związanych z organizacją przetargów oraz zleceniem 
dalszych prac, takich porządkowych w mieście. W maju z kolei chcemy przystąpić do 
analizy, bo tak jak Państwa informowaliśmy, powiat drawski otrzymał dofinansowanie w 
zakresie przebudowy ronda do ulicy 5 marca. To jest zmodyfikowany wniosek, ponieważ on 
w ubiegłym roku dotyczył tylko samej ulicy 5 Marca i ronda. W tej chwili on jest poszerzony 
również o ulicę Chopina. Być może, że tam się znajdują rozwiązania, o których Pan Radny w 
tej chwili wspomina, tak że przejrzymy po prostu w maju dokumentację na spotkaniu z 
Zarządem Dróg Powiatowych, zobaczymy jak ona została sporządzona. Zakładam, że jeżeli 
tam powstanie sieć deszczowa, to ma być wyasfaltowana, ta droga będzie w jakiś sposób 
rozbierana i być może, że położenie nowego asfaltu spowoduje również konieczność 
wymiany tych krawężników i zaniżenia tego terenu, o którym Pan mówi. 
 
Radny Mateusz Waszczyk: 
Ja mam takie pytanie do Radnego Albiniaka odnośnie wniosku komisji edukacji, kultury i 
sportu dlaczego ten wniosek został odrzucony przez komisję budżetu? 
 
Radny Zbigniew Albiniak: 
Uważam, że komisja rozwoju gospodarczego i budżetu powinna stać na straży finansów 
gminy. Tym bardziej, że w trakcie opracowywania budżetu gminy spotykaliśmy się 
dwukrotnie i przyjęliśmy zasadę, że co ustalimy, tak powinno zostać. Komisja znowuż nie 
wskazała środków, którymi chciałaby pokryć te domniemane 4 tys. zł. Bo takie zasady w tej 
chwili mamy, że jeżeli ktoś inwestuje środki, powinien wskazać środki skąd je wziąć. 
Komisja też napisała, że jest zagrożenie, że zabraknie środków, i stwierdziła jednogłośnie, że 
środków brakuje. 
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Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Ja może przypomnę, że to zadanie dotyczące wyłonienia nazwijmy to operatora, jeżeli chodzi 
o zapewnienie bezpieczeństwa na kąpieliskach, jest realizowane w trybie konkursu ofert. Ta 
kwota 36 tys., która jest zabezpieczona w budżecie to jest kwota mieszcząca się w 
odpowiednich progach procedury dotyczącej udzielania zamówień publicznych, regulowanej 
zarządzeniem Burmistrza. Rozpisze taki konkurs ofert. Jeżeli się okaże, że oferty, które 
zostaną złożone przekraczają kwotę to wtedy się do państwa sami zwrócimy o zapewnienie 
dodatkowych środków, aby ten sezon kąpielowy był realizowany z naszymi oczekiwaniami, a 
w chwili obecnej nie widzimy takich podstaw, żeby zakładać już na chwilę, że kwota 36 tys. 
nie wystarczy na realizację tego zadania. 
 
Radny Mateusz Waszczyk: 
Dziękuję. Chciałem poznać powód, bo zostałem zaskoczony tą decyzją komisji budżetowej. 
Dziękuję bardzo. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Ja dopowiem jeszcze jedno zdanie, to jest drugi taki przypadek, kiedy komisje wnioskują i w 
grudniu, jak sobie przypominam komisja wskazała źródło. Wtedy chodziło o zmniejszenie 
części dotacji przeznaczonej na piłkę nożną i realizację tego zadania przez MKS Olimp oraz 
przesunięcie środków na Akademię Piłkarską. I wtedy to zasada wskazania źródła pokrycia 
wydatku została zachowana. Teraz byliśmy troszeczkę zaskoczeni i nie chcieliśmy 
wprowadzać takiego wyłomu, bo kolejna komisja następnym razem zawnioskuje nie o 4 tys, a 
44 tys, a kolejne 144 tys. i tak będziemy tego króliczka gonić. Szanujmy tę współpracę, 
budżet jest trudny, o czym wielokrotnie wspominamy, bo na pewno nie będziemy się też 
zabijali o 4 tys. zł, jeżeli realizacja tego zadania będzie wymagała dużych nakładów, na 
pewno te środki znajdziemy. 
 
Radny Łukasz Sołtys: 
Panie Burmistrzu, mam pytanie, czy odbyła się kolejna licytacja albo kiedy będzie dotycząca 
przetwórni ryb? 
 
Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
To jest decyzja komornika. Jeśli otrzymał wycenę, to teraz on podejmuje decyzję kiedy ta 
licytacja się odbędzie. Z tego co słyszałem to miało się to odbyć w maju. Nie mam teraz 
kontaktu, też nie chcę mówić, bo nie jestem po rozmowach z Panem komornikiem kiedy 
faktycznie to będzie. Myślę, że przy najbliższej okazji, jak będę wiedział to wtedy skontaktuję 
się i przekażę. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, czuję się w obowiązku przekazania kilku informacji dotyczących naszych 
spółek. Są to dosyć istotne, z punktu widzenia usług świadczonych dla mieszkańców, 
informacje. Czyli odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Zakładu Wodociągów i 
Kanalizacji. Na spotkaniu zostało przedstawione rozliczenie nakładów inwestycyjnych na 
dzień 31 grudnia 2022 roku, czyli nakłady poniesione w 2022 roku to 13 mln 283 tys. 701 zł. 
I oczywiście największa fontanna, bo 13 milionów, to jest modernizacja oczyszczalni ścieków 
w Złocieńcu. To zadanie w tym roku zostało zakończone. Jak dobrze pamiętam to chyba 12 
maja będzie oficjalny odbiór z zaproszonymi gośćmi z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska. Taka mała pompa związana z tą modernizacją. Jednakże informacja z wykonania 



24 
 

planu finansowego już nie brzmi tak dobrze, bo rzeczywisty wynik brutto, który spółka 
osiągnęła za 2022 rok to minus 133 tys. 945 zł. Główne przyczyny polegają na tym, że 
zmniejsza nam się z roku na rok zarówno ilość sprzedanej wody, również ilość 
odprowadzanych, oczyszczonych ścieków, w zakresie tutaj szczególnie tej gospodarki 
ściekowej. Ten ubytek jest znaczny, bo wynosi 12,5%. Pani Radna pyta co robią ze ściekami. 
Powiem szczerze, że nowa dyrektywa dotycząca właśnie gospodarki ściekami wyzwala dosyć 
ciekawe obserwacje. My w tej chwili jesteśmy na etapie zbierania informacji od 
mieszkańców, którzy mają te przydomowe oczyszczalnie ścieków i z nich korzystają. I tu 
nam się rysuje taki obraz, że to co powinno trafić w sposób formalny na stacje zlewną raczej 
tam nie trafia. Czy trafia, to w naszej formule sieci ściekowej. Być może, że tak, myślę, że to 
nie jest jeszcze ten etap, żebym Państwa poinformował jak te relacje się rozkładają. Druga 
spółka, czyli Zakład Gospodarki Mieszkaniowej. Również posiedzenie Rady Nadzorczej 
dotyczące rozliczenia roku 2022. Tutaj jest zdecydowanie lepiej. Czyli za 2022 rok spółka 
raportuje zysk w wysokości 314 tys. 102 złote. I trzecia nasza spółka, czyli Zakład 
Ciepłownictwa, tutaj posiedzenie rady nadzorczej odbędzie się 9 maja. Ze wstępnych 
informacji od Prezesa wynika, że również symboliczny zysk w tym roku spółka wypracuje. 
To tyle, jeśli chodzi o działalność. Dziękuję. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Przypominam, że jutro mija termin składania oświadczeń majątkowych. Z biura rady 
informacja, że jeszcze nie wszyscy Radni złożyli. Jutro do godziny 14 można złożyć, 
właściwie trzeba złożyć. Ja muszę się pochwalić, że już wysłałem do Pana Wojewody swoje 
oświadczenie majątkowe. Proszę Państwa, mniej więcej pół roku temu rozmawiałem z 
Dowódcą II Brygady zmechanizowanej, zapytali się, czy byłaby możliwość udziału Radnych 
w programie „Trenuj z wojskiem”. Dowódca powiedział, że on jest, inaczej, nie jest władny 
podjąć takiej decyzji. Natomiast jeżeli będą chętni to na pewno wystąpi do odpowiednich 
przełożonych, organów o zorganizowanie dla nas tej możliwości. Czy mógłbym teraz 
ewentualnie zapoznać się ile osób byłoby chętnych w takim przedsięwzięciu? Nie wiem na 
czym to polega. 
 
Radny Łukasz Sołtys: 
Można dokładnie powtórzyć o co tam chodzi? 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Jest taki ogólnopolski program "Trenuj z wojskiem". Nie sądzę, że by kazano nam biegać, 
myślę, że ten program będzie dostosowany do naszych możliwości. Ale więcej na ten temat to 
już jutro, bo mam zaproszenie na obchody 3 maja do II Brygady i popytam się Pana 
Pułkownika ewentualnie na czym miałoby to polegać, skoro wcześniej się zapytałem 
Dowódcy, czy była taka możliwość? Teraz dobrze by było już określić ile osób mniej więcej 
wstępnie było zainteresowanych. Dobrze, to proszę podnieść rękę kto. Liczymy 1, 2, 3, 4, 5, 
6, 7, 8, 9. Super. Burmistrzowie też. Proszę bardzo, prawie cała Rada. Dobrze. Kilkunastu 
chętnych, przekażę Dowódcy, że jesteśmy zainteresowani tym programem. Cieszę się. Trochę 
ponarzekaliśmy. Ja też przyłączyłem się do tego narzekania, że Lasy Państwowe wycinają 
drzewa. Ale mam też zaproszenie, zaproszenie podpisane przez Pana Nadleśniczego do 
sadzenia lasu im. Jana Pawła II w ramach ogólnopolskiej kampanii "Łączą nas drzewa". To 
będzie w dniu 10 maja zbiórka na parkingu leśnym przy drodze powiatowej Złocieniec-
Stawno. Sądzę, że, po prawdzie to zaproszenie adresowane personalnie do mnie, ale myślę, że 
za pośrednictwem do wszystkich chętnych, którzy chcieliby wziąć udział w tym 
przedsięwzięciu. mam wizytówkę Pana Nadleśniczego gdyby ktoś chciał, to podejrzewam, że 
również mógłby się włączyć do tej akcji. 
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Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Jak przystało na koniec, jak już wszystkie trudne tematy zostały wypowiedziane i 
przegłosowane. To znaczy, że 29 spotykamy się na pikniku rodzinnym, nad Drawą od 
godziny 15 do 18, konkursy i zabawy piknikowe, czyli zabieramy ze sobą koszyczki i 
prowiant, muzyka będzie grała. I przy okazji o godzinie 15, bo takie było pytanie, kiedy. O 15 
będzie oficjalne otwarcie tężni, przy okazji współpracujące z nami służba Więzienna też 
będzie miała stanowisko, Green Word stowarzyszenie też, więc jakieś ciasta będą, jakieś 
poczęstunki i też stwierdziliśmy, że to jest to taka formuła, że jeśli pogoda będzie sprzyjać, to 
tak piknikowo, bez ciśnienia, bez jakiegoś wielkiego nadęcia, gdzie będzie można spędzić ten 
jeden z dni. Również pomysłem naszym jest by zaprosić chłopaków z Drawska, To taka 
grupa fascynatów muzyki dyskotekowej, nowych brzmień. W każdym razie bardzo fajni, 
bardzo profesjonalni, grają muzykę, szczególnie dla młodzieży, tego typu rytmy. O godzinie 
15 do 19 pierwszego maja, też pole biwakowe nad Drawą miejsce, mam nadzieję, że jak 
będzie pogoda, chciałbym, to wtedy będziemy mogli też tak piknikowo przedłużyć sobie ten 
wolny czas. I trzeciego maja, w środę o 10:00 dziesiątej msza w intencji Ojczyzny w kościele 
pod wezwaniem Wniebowzięcia NMP i kompania honorowa, oczywiście później będzie 
przemarsz i złożenie wiązanek pod pomnikiem Ofiar Faszyzmu i Bolszewizmu na placu 3 
maja, gdzie główną atrakcją ma być przemówienie okolicznościowe Burmistrza. 
Wymieniamy się datami z Panem Przewodniczącym. Akurat teraz ja o Konstytucji Trzeciego 
Maja będę mógł kilka słów powiedzieć. 8 maja 78 rocznica zakończenia wojny. O 12:00 
złożymy kwiaty przez delegacje przy Pomniku Żołnierza Polskiego i na cmentarzu 
komunalnym na mogile zbiorowej. W uzgodnieniu wstępnie z proboszczami, naszymi  
duchownymi ustaliliśmy, że święto patrona Maryi 16 maja, jest to wtorek, ale lepiej się bawić 
w niedzielę. Szykujemy festyn, również z niespodziankami i oczywiście formuła kulinarna 
jest przodująca. Zobaczymy czy się uda. Może na razie nie powiem, ale kulinarnie będzie. 
Zaproście mieszkańców do tego, żeby mogli sprawdzić jak dobrze nam się gotowało. 14, 
zaczniemy o 12:00, bodajże 12.30 będzie msza niedziele, a po mszy będzie nasze 
biesiadowanie. Tak że zapowiada się dosyć sympatycznie i też bez wielkich pomp i te święto 
będzie takie, że... Nie zapraszamy, to też jest taka zasada, uzgodniłem z proboszczami, że jest 
to nasza impreza mówię o patronie nie zapraszamy żadnych oficjeli, nie lubimy żadnych 
wielkich krawatów, nic takiego, co by sprawiało, że nie jesteśmy naturalni. Będziemy 
naturalni, będziemy się dobrze bawić i też będziemy się cieszyć z tego, że Andrzej Bobola 
patronem naszym jest. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Otrzymaliśmy jeszcze postanowienia Komisarza Wyborczego w Koszalinie z dnia 21 
kwietnia wpłynęło, do biura rady 26, czyli wczoraj. Odczytam te postanowienia, bo one są 
ważne. Postanowienie z dnia 21 kwietnia zmieniające postanowienie w sprawie podziału 
gminy Złocieniec na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic numerów oraz liczby Radnych 
wybieranych w każdym okręgu. Na podstawie artykułu 419 paragraf drugi w związku z 
artykułem 419 paragraf 2a ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy, tu jest podany 
Dziennik Ustaw, oraz w związku z komunikatem Prezesa Rady Ministrów z dnia 31 marca 
2023 roku w sprawie określenia terminu przekazania przez gminy do Państwowej Komisji 
Wyborczej danych o wyborcach wpisanych na swój wniosek do rejestru wyborców oraz ich 
uaktualniania przez komisarzy wyborczych opisów granic obwodów głosowania oraz 
okręgów wyborczych. Komisarz wyborczy w Koszalinie III postanawia, co następuje. §1. 
Dokonuje się aktualizacji opisu granic okręgów wyborczych gminy Złocieniec ustalonych 
postanowieniem Komisarza Wyborczego w Koszalinie III z dnia 13 sierpnia 2018 r. w 
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sprawie podziału gminy Złocieniec na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz 
liczby Radnych wybieranych. W każdym okręgu. Tutaj jest podany numer dziennika 
urzędowego województwa zachodniopomorskiego, §2. Załącznik do postanowienia, o którym 
mowa w §1 uwzględniające aktualizację opisu granic okręgów wyborczych, otrzymuje 
brzmienie z załącznika do niniejszego postanowienia. §3. Postanowienie podlega przekazaniu 
Radzie Miejskiej Złocieńca, Wojewodzie Zachodniopomorskiemu, Państwowej Komisji 
Wyborczej oraz Burmistrzowi Złocieńca. §4. Na postanowienie Radzie Miejskiej Złocieńca, a 
także wyborcom w liczbie co najmniej 15 przysługuje prawo wniesienia skargi do 
Naczelnego Sądu Administracyjnego w terminie 3 dni od daty podania postanowienia do 
publicznej wiadomości poprzez opublikowanie na stronie internetowej Delegatury Krajowego 
Biura Wyborczego w Koszalinie. Skargę wnosi się za pośrednictwem Komisarza Wyborczego 
w Koszalinie III. Zgodnie z artykułem 9 §1 kodeksu wyborczego przez upływ terminu do 
wniesienia skargi należy rozumieć dzień złożenia skargi Komisarzowi Wyborczemu w 
Koszalinie III. §5. Postanowienie wchodzi w życie z dniem podpisania i ogłoszenia w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego oraz podanie do publicznej 
wiadomości na stronie internetowej Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Koszalinie i 
w sposób zwyczajowo przyjęty na obszarze gminy Złocieniec. Podpisał komisarz wyborczy w 
Koszalinie Pan Marcin Myszka. Tutaj mamy załączniki. Czy chcecie Państwo, żebym 
przeczytał? Bo przyznam się, że nie analizowałem tego. Nie ma zmian? To jest postanowienie 
zmieniające postanowienie. Na czym ta zmiana polega? 
 
Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Według tych nowych przepisów nie wiem, czy w dobrym kierunku idę, dostaliśmy taką 
informację, żeby utworzyć nowe okręgi wyborcze, szczególnie na wsiach powyżej 200 
mieszkańców i okazuje się, że na naszym terenie kwalifikowały się 2 wsie, czyli Rzęśnica i 
Bolegorzyn. No i okazało się, że jeśli byśmy stworzyli obwód wyborczy w Rzęśnicy to 
okazałoby się, że nie można byłoby z okolicznych innych miejscowości sprawić, by 
mieszkańcy inni niż z Rzęśnicy mogliby korzystać z tego punktu. To byłoby jakieś dziwne 
zastosowanie tego, rozbiłoby nasz system korzystania z punktów do głosowania. Także to 
chodziło, tak mi się wydaje, o to po prostu, była propozycja, a później była informacja 
zwrotna. Ale myślę, że wytłumaczę Państwu później. Albo w ogóle wyjdzie tak, że ten 
pomysł, o który nas prosili, został przez przepisy samozniszczony. Najpierw stwarzamy 
możliwości, a później szukamy problemów więc wróciliśmy do tej koncepcji pierwotnej, żeby 
zostało w takiej formie jak jest. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Panie Burmistrzu, a to drugie postanowienie numer 34 zmieniające postanowienie w sprawie 
podziału gminy Złocieniec na stałe obwody głosowania, ustalenie ich numerów granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych. Również zmiana polega na tym, że nie ma 
zmiany? 
 
Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
To się pogubiłem. Wytłumaczymy i myślę, że Państwu przekażemy, nie ma Sekretarza 
dzisiaj. 
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Poproszę Biuro Rady, żeby przesłano nam to na skrzynki mailowe. Wszystkich 
zainteresowanych tym postanowieniem zapraszam do Biura Rady, są do wglądu. Czy 
wszyscy już chętni do zabrania głosu? Czy jeszcze ktoś chciałby? Nie widzę. W związku z 
powyższym przechodzimy do punktu 9. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 9: Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu Pan Mirosław Kacianowski poinformował,  
że porządek obrad został wyczerpany. Dziękując Radnym i Gościom za uczestnictwo - 
zamknął LXI Sesję Rady Miejskiej w Złocieńcu (godz. 16:58). 
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